
Föräldrarepresentant möte 9:e november, 2021 
 

Närvarande.  

Bengt Wigertz 

Ulrika Mårdborg Team 06 

Maria Johansson Team 08 

Liselott Skill Team 08 

Lars Boström Team 07 

Sandra Stenfelt Team 09 och Team 10 

Jennie Ericsson Team 09 

Anna Stojanovski Team 10 

Johan Elgestad Team 13 

 

Agenda: 

 Reflektion från GIC v44 samt intäkt från cupen 
 GP pucken v47 
 GIC v1 
 Uppföljning av föregående protokoll 
 Cafe generella frågor 

 
 
 

Noteringar: 

Reflektion från GIC v44 

Vad gjorde vi bra och vad kan vi göra bättre till nästa gång? 

Att tänka på / förbättra: 

- Fundera på om vi ska ha öppet grillen längre tills efter sista match är slut 
- Tydligare instruktioner i cafet om vad som ska stå framme till försäljning. Var lite sparsamt 

framplockat någon dag.  
- TSM strul, var problem hos alla arrangörer till en början 
- Förutom TSM i sekretariatet måste det vara 2 personer för TSM i ledarrummet för 

administration.  
- Vissa dök inte upp på sina pass. Varje lag vet vem som inte dök upp och får vidta åtgärder 

inom sitt eget lag för att undvika att detta upprepas.  
- Bemanningsschemat hade lag och namn på person som skulle bemanna. Svårt att få tag på 

person som inte kommer då alla inte kommer åt telefonnummer på laget.se. Beslut i 



föräldraföreningen att skriva ut telefonnummer till respektive lags representant och om 
någon från laget inte dyker upp kontaktar man den lag personen som tar det vidare inom sitt 
lag för lösning.  

- Flytta grillen lite till vänster om entrén för att undvika att brandlarmet utlöses om det är fel 
vind in mot slussen.  

Vad vi gjorde bra 

+  Strulet som vi hade i kulisserna med TSM syntes inte utåt inför spelande lag. Vi löste det 
med hjälp av personer i hallen som kunde TSM som var vänliga nog att supporta. 

+  Föreningsdomarna fick mycket beröm 

+  Bra återkoppling från gästande lag. Köpenhamn tackade för en mycket trevlig helg och sa att 
dom gärna kommer tillbaka till oss.  

 

Finanser från cupen 

30 000kr från förbundet, 32 160kr försäljning, hyra för lokal etc. Estimat är 40 000kr netto in till 
klubben.  

Vart går pengarna som vi tjänat in?  

TV till ledarrummet för genomgång av inspelad match / träning ska inhandlas. Övrigt kommer 
diskuteras på kommande styrelsemöte. Bengt återkopplar till föräldraföreningen vad som bestäms.  

Viktigt att det blir synligt för klubbens medlemmar vad som görs med intäkter på cuper för att öka 
engagemanget.  

 

GP pucken v47 

Bemanning för varje lag ska skickas till Sandra senast denna veckan fredag om man ännu inte gjort 
detta.  

Bengt har ställt frågan hur många lag som vill ha hamburgare. Svar ska lämnas senast 17/11 för att 
sedan sammanställas och lämnas till Ulrika för beräkning av inköp.  

Inköp av vinster till lotteriet behövs göras. 

Se över bemanningen med avseende på nytt städ som ska genomföras efter arrangemang och/eller 
cup. Se bifogad specificerad lista.  

Ledarfika är kaffe och hembakat från cafet och ev. fruktskål. Cafet sköter detta och det ska inte vara 
olika ledare som tar och fyller på vad dom önskar i ledarrummet i form av chips och godis etc. 
Sandra meddelar lagledarrådet som får avgöra hur informationen kommuniceras till ledarna.  

 

GIC v1 

Sandra sätter ihop bemanning till GIC och skickar ut.  

 



 

 

Uppföljning föregående protokoll 

- Julavslutning? Invänta styrelsebeslut                
Togs inte upp på förra styrelsemötet, nästa möte är 16 november, inväntar besked. 

- Beställa frukt till GP pucken                 
Görs 2 veckor innan, dvs v45 punkt ligger kvar så vi inte missar detta.  

- Klubbor från Warrior till GP puck lotteri?               
Bengt har fortsatt dialog, punkt får ligga kvar som påminnelse. 

- Vinster till GP puck lotteri via sponsorer i de olika lagen              
Marielle har eventuellt sponor artiklar från Bauer. Marielle ser över vad som finns 
och så får vi ta en dialog när vi vet vad som kan erbjudas om det strider mot 
sponsorkontraktet med Warrior. Ingen info på mötet, punkten kvarstår. 
Sandra kontaktar Linda Berntsson ang hennes kontakter på lotterivinster tex Georg 
Jensen artiklar. Linda kan bidra med 2 vinster till GP pucken och 2 vinster till GICen.  

- Plastburkar med lock till hamburgetillbehör               
Klart 

- Kylplatta till hamburgetillbehör   
Klart. Dyrt med kylplatta, vi använder oss av kylklamp istället.  

- Lördag v50 18/12, behövs cafét att tömmas för konståkningen?  
 Enligt Bengt behövs cafét inte tömmas vid detta tillfälle.   
                 

 

Cafe generella frågor 

- Städ i cafét sköts av oss som bemannar. Sopar varje dag, moppar golv varje söndag inför 
överlämning till nästa lag.  

- Bemanning av cafét vid U16 träning. Det är ytterst få föräldrar i hallen när U16 har träning. 
Beslut taget att om det enbart är U16 som tränar en dag så är cafét stängt. Det står föräldrar 
i U16 fritt att själva gå in och swisha för det man väljer i cafét om man nu skulle göra det.  

- Fredagsbemanningen diskuterades avseende bemanning vid match eller ej. Vi behåller 
nuvarande beslut att spelande lag bemannar cafet om man har match på fredag kväll.  

- Vi vill piffa till det lite i café delen. Liselott tar på sig att handla lyktor, elektriska ljus, 
blommor etc.  

 

 

Punkter att följa upp vid nästa möte: 

- Julavslutning? Invänta styrelsebeslut      ansvarig: Bengt 
- Beställa frukt till GP pucken, görs v45                ansvarig: Bengt 
- Klubbor från Warrior till GP puck lotteri?               ansvarig: Bengt 
- Vilka lag vill ha hamburgare efter sista match på GP pucken,  

Svar senast 17 november                       ansvarig: Bengt 
- Information till lagledarrådet ang. ledarfika vid cup   ansvarig: Sandra 



- GIC v1 bemanningsschema      ansvarig: Sandra 
- Inköp av vinster till lotteri GP pucken     ansvarig: Sandra  
- Se över bemanning GP puck map ny städrutin    ansvarig: Sandra   
- Inköp för att göra café delen lite mysigare    ansvarig: Liselott 

          

 

Nästa möte 23 november kl 18:00. Kallelse skickas ut via föräldraföreningen.   

 

Vid tangenterna, 

Sandra Stenfelt 


